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en we hebben twee volwassen kinderen. Ik werk bij de 
universiteit in Groningen, bij de opleiding Nederlands. Daar 
ben ik coördinator profielversterking. We laten leerlingen 
ontdekken of de studie bij hen past en laten studenten zien 
hoe leuk het is om voor de klas te staan. Dit doe ik 32 uur 
per week. Verder wandel ik, fiets, zwem en lees ik graag. Ik 
hou ervan om in de tuin te werken of lekker te koken. Maar 
naar het theater of de bioscoop ga ik ook graag.

Ik wil ook actief betrokken zijn
Bij de verkiezingen kwam ik al lang bij dezelfde partij uit: 
GroenLinks. Die partij past dus bij mij en daarom ben ik ook 
lid geworden. Langzamerhand werd ik steeds actiever in de 
politiek. In de vorige raadsperiode was ik al fractieassistent 
bij GroenLinks. Ik vond het interessant om te zien waar de 
gemeente allemaal over gaat en hoe dat dan werkt. Met 
GroenLinks organiseren we ook themabijeenkomsten en 
werkbezoeken voor onze leden om elkaar te inspireren en 
informeren. Dat is super leuk! 

Drempels weg 
Gemeentepolitiek komt heel dicht bij mensen. Het gaat over 
je eigen leefomgeving en hoe je je daar thuisvoelt. Ieder 
mens verdient een plek in onze lokale samenleving. Voor 
sommige mensen geldt dat zij steeds maar weer drempels 
moeten overwinnen. Daar wil ik als raadslid oog voor 
hebben en aandacht voor vragen. Denk aan bijvoorbeeld 
mensen die minder te besteden hebben of die nieuw in onze 
samenleving komen. 

Een mooie balans
Het is nog even zoeken hoeveel tijd ik kan besteden 
aan het raadswerk. Maar daar zal ik vast wel een mooie 
balans in vinden. Ik hoop dat ik bepaalde zaken onder de 
aandacht kan brengen. Ruimte voor mens en natuur op 
Het Hogeland. Dan denk ik bijvoorbeeld aan de positie van 

arbeidsmigranten in onze gemeente. Daar hebben we het 
nooit over, maar ze zijn er wel. Maar ik denk ook aan het 
groen in nieuwbouwprojecten. Soms is dat zoals ik dat 
noem ‘schaamgroen’, een hekje met klimop erover. Lijkt wel 
groen, maar planten en dieren hebben echt meer ruimte 
nodig.  

Er is veel samenwerking in de raad
Ik heb de indruk dat de partijen in onze raad dichter bij 
elkaar staan dan wat we landelijk zien. Als inwoner zie je 
niet altijd wat de gemeenteraad doet, maar er wordt hard 
gewerkt. Wat me hoopvol stemt is dat we elkaar willen 
vinden. We zijn vooral op zoek naar wat ons bindt en de 
meeste inwoners ten goede komt. Dat vind ik heel plezierig.

Over vier jaar
Ik hoop dat de problemen door de aardbevingen zijn 
opgelost. Dat er duidelijkheid is voor de mensen, dat ze 
weten waar ze aan toe zijn. Verder zou ik graag meer 
vrouwen op de kandidatenlijsten zien. Die zijn nog steeds 
ondervertegenwoordigd in onze raad. Dat komt, zeker 
landelijk, ook omdat vrouwen in de politiek zich niet altijd 
veilig voelen om zich uit te spreken. Vrouwonvriendelijk 
gedrag bestaat helaas nog altijd. Soms hebben mensen het 
niet eens door, maar luisteren ze naar een vrouw minder 
serieus dan naar een man. Kortom, genoeg te doen! En ik 
heb er zin in.

Dag, mijn naam is Saskia Visser. Op deze foto zie je mij 
staan met het boek ‘Luister’ van Sascha Bronwasser. Ik 
hou ontzettend van lezen. Ik ben nooit zonder een boek. 
Lezen raakt ook zeker aan de onderwerpen die ik in de raad 
in de portefeuille heb, namelijk onder andere onderwijs en 
cultuur. 

Lezen én luisteren vind ik heel belangrijk
Het is voor iedereen belangrijk en leuk om te lezen. Je kunt 
heerlijk in een boek verdwijnen, maar ook via een boek 
een idee krijgen van wat in iemand anders’ hoofd of leven 
omgaat. Dit boek ‘Luister’ gaat over je gehoord en gezien 
voelen, serieus genomen worden. En dat vind ik heel 
belangrijk. In het leven en dus ook in de raad. Dat we naar 
elkaar luisteren. Je hoeft het niet altijd met elkaar eens te 
zijn, maar echt luisteren en elkaar proberen te begrijpen 
helpt wel om goede beslissingen te nemen.

Werk en privé
Ik woon in Winsum en ben geboren in 1970. Ik zit sinds 
juli 2023 voor GroenLinks in de raad. Ik woon samen 

Een gemeenteraad wordt door de inwoners van een 
gemeente gekozen en is het hoogste bestuursorgaan 
in de gemeente. De gemeenteraad geeft aan wat er in 
een gemeente moet gebeuren en ziet toe op het werk 
van de burgemeester en wethouders. De raad van Het 
Hogeland bestaat uit 29 raadsleden. Maar wie zijn zij? 
Wat drijft hen om raadslid te zijn? En wie is eigenlijk 
de mens achter de lokale politicus? Je raadt het nooit!

‘Alles begint met goed 
naar elkaar luisteren‘


